
Alunda Utvecklingsgrupp 

Noteringar förda vid allmänt möte om Alundas utveckling 

Tisdagen den 18 april 2023 i Olandsskolan 

Ledande politiker inbjudna. 35 deltagare i mötet. 

1.Utvecklingsgruppens ordförande Stefan Pettersson hälsade alla välkomna och gav en 

översiktsbild av utvecklingsgruppens verksamhet och presenterade gruppens deltagare. 

2.Till dagens möte har speciellt inbjudits kommunstyrelsens ordförande Fabian Sjöberg och 

de ledande politikerna Sabina Stål, Ylva Lund och Lars Holmgren. Politikergruppen 

presenterade sig och orienterade om deras engagemang i kommunens ledning.  

3.Kommunal information. Fabian Sjöberg inledde med en översiktlig information och 

berörde bland annat att Alunda är den ort i kommunen som har möjlighet att växa i 

innevånarantal och att olika satsningar kommer att ske. Vidare angavs att kommunens 

hemsida kommer att omarbetas. 

4.Företagsmark.Behovet av tomtmark för företagsetableringar är stort i Alunda. En 

omfattande diskussion skedde om de olika förhållanden som råder för etableringar av 

företag och hur en utveckling skulle kunna ske. Fabian Sjöberg berörde svårigheterna med 

prissättningen av tomtmarken. Kommunens kontaktperson för företagsfrågor är Elin Damm. 

För en orts utveckling är företagsfrågor viktiga och många hoppades på en förbättring av 

etableringsmöjligheterna för företag i Alunda. 

5.Tomtområdet Prästgårdhöjden. Politikerna informerade om den planerade byggenskapen 

på området. Här framfördes att utbyggnaden skall ske i successivt i olika etapper, att man 

eftersträvar hög kvalitet på byggenskapen, att det inte blir stor del hyresrätter, att 

markfördelningen kommer att ske genom anbudsinfordran, att kommunen kommer att 

bygga vägar och ledningar, att byggenskapen beräknas kunna starta 2024. En livlig diskussion 

med många frågor och synpunkter. 

6.Seniorbostäder diskuterades. Konstaterades att Alunda har förhållandevis få 

seniorbostäder. Stort intresse för seniorboende finns i Alundabygden. Kommunen jobbar för 

ett ökat byggande av bostäder för äldre. 

7.Vårdcentralsbyggnaden. Det är Regionen som hanterar detta ärende. Kommunen har inga 

informationer i ärendet med ny vårdcentralbyggnad. Diskuterades parkeringsmöjligheterna 

för besökarna till Vårdcentralen. Enligt Utvecklingsgruppens bedömning torde de 

parkeringsmöjligheter som finns utmed Centrumvägen samt en utökad pendlarparkering 

täcka parkeringsbehoven. 

8. Tomtområdet Björnhålsskogen 2. Frågor framställdes angående när aktuell detaljplan kan 

komma till fastställelse. I Alunda föreligger i dag ett stort behov av villatomter. Från 

kommunen meddelas att aktuell plan kommer att delges för remissyttrande under 2023.  



9. Övergångsställen, hastighetsbegränsningar. Frågor och synpunkter angående dessa 

ärenden framställdes av flera personer. Några generella svar går inte ges på dessa frågor, 

utan här måste varje ärende utredas i detalj utifrån gällande regler.  

10. Prästgårdsvägens förbättring. Delfinansiering från Regionen möjliggör att förbättring av 

aktuell väg kan komma till utförande. Projektet finns med i årets budget och kommer att 

upphandlas.  

11. Förskolan ”Myran” kommer att byggas under år 2024. 

12. Lekplatser på Foghammarsdelen. Önskemål framfördes om anordnande av lekplats 

inom Foghammarsområdet.  

13. Alundabadet. Frågor framfördes angående eventuella renoveringsarbeten på 

Alundabadet utifrån att budgetvärden angetts för åtgärder. Föregående år utfördes 

renoveringsarbeten under viktig del av badperioden, vilket skapade stor irritation.  

Angeläget att kommunen planerar underhållsarbetena under tider som inte påverkar 

normalt öppethållande. Synpunkter lämnades på avgifterna för morgonbadargruppen.  

14. Uteaktiviteter i Alunda. Information lämnades om att ett utegym finns att använda vid 

Alundabadet. Meddelades att en MTB-bana är på väg att anläggas utanför Alundabadet. 

Kommunen meddelar att gamla tennisbanan kommer att avröjas och snyggas till. Önskemål 

framfördes om att gamla tennisbanan och omliggande område användes för att anlägga en 

multisportarena.  Kommunen tar med önskemålen.  

15. Olandsskolan. Kommunen meddelar att inga konkreta planer föreligger för en ny skola. 

Utredning pågår angående framtidsplanerna för skolan.  

16. Bankomat i Alunda Centrum. Bankomat saknas numera i Alunda. Många synpunkter 

framfördes på behov en bankomatanläggning i Alunda. Många förslag till placeringar har 

undersökts utan resultat. Kritik lämnades på kommunens hantering av frågor rörande platser 

för en ny anläggning. Från Utvecklingsgruppen framfördes önskemålet om hjälp från 

kommunens ledning med att få till en positiv lösning av bankomatfrågan, en akut fråga.    

17. Ny översiktsplan. Arbete pågår för utställning av förslag till översiktsplan. Fastställelse 

skall ske under år 2023. Politisk enighet föreligger om att Alunda skall växa. 

18. Avslutning. Ordföranden Stefan Pettersson …………………………………………………………  

 

Vid pennan 

Yngve Jordeby 

För Alunda Utvecklingsgrupp 

  

  

 



 


